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AMENDEMENT
“Accommodatieplan Sport in 2023 herijken aan feitelijke 

ledenaantallen en normen m.b.t. veldgebruik”

Voorstelnummer:
(agendapunt nr. 8a  op agenda raad)

ONDERWERP:  Accommodatieplan Sport 2021-2030

De raad van de gemeente Lansingerland in vergadering bijeen d.d. 3 juni 2021

Ondergetekenden stellen het volgende amendement voor:

Aan het huidige besluit een vierde punt toe te voegen:

4. In 2023 te evalueren of de aannames m.b.t ledenaantallen en normen m.b.t. veldgebruik die 
in het Accommodatieplan gehanteerd worden dan feitelijk nog kloppen en die informatie te 
gebruiken om de plannen voor investeringen bij te stellen.

Toelichting:

Het is terecht om het Accommodatieplan nu vast te stellen en het vervolgens in 2023 te herijken 
aan de feitelijke ledenaantallen en normen m.b.t. veldgebruik. De feitelijke investeringen in 
sportvelden spelen immers pas in 2025. 

Er is altijd sprake van aannames om de lokale groei en krimp van ledenaantallen en daarmee het 
veldgebruik te voorspellen. Er zijn mogelijk veranderingen in het sportgedrag (zoals meer zelf 
sporten in de buitenruimte) vanwege de lock-down, ook al zijn de in het plan geschetste trends 
stevig onderbouwd.

Uitstel van het vaststellen van het Accommodatieplan Sport 2021-2030, zoals Leefbaar 3B, VVD en 
CDA voorstellen in een amendement, is in het nadeel van een aantal van de Sportverenigingen, 
vanwege de volgende redenen:

 In de ingestuurde brieven van CVV & TOGB en van HBR staat dat er wel degelijk behoefte is 
aan de investeringen zoals ze nu zijn voorgesteld: CVV & TOGB willen niet later maar zo 
snel mogelijk aanpassingen van hun accommodatie. HBR benadrukt dat de realisatie van de 
blaashal niet in het gedrang moet komen. En dat hun ledenaantallen ruimtereservering voor 
een 6e hockeyveld zelfs noodzakelijk maken. 



 Deze punten genoemd door de verenigingen staan haaks op het amendement dat 
besluitvorming vooruit wil schuiven i.v.m. onzekerheden over het ledenaantal, hetgeen de 
verenigingen nota bene zelf ontkennen in hun brieven.

 Verder zal het vaststellen van de Tarievennota Sportaccommodaties vertraging oplopen als 
het Sportaccommodatieplan niet nu wordt vastgesteld. Er is immers sprake van een 
drietrapsraket bij besluitvorming: Sportvisie, Sportaccommodatieplan, Tarievennota 
Sportaccommodaties. Ook dit is in het nadeel van de sportverenigingen. Het geeft hun 
langer onzekerheid over de tarieven.

En verder: HBR geeft in hun brief aan dat de samenwerking met HVB goed is. Wij weten ook van 
HVB zelf dat de samenwerking als goed wordt ervaren. Er is nauwelijks tot geen overlapping met de 
potentiële doelgroep. Geen reden om daar als gemeente te gaan “duwen” en daarom het 
vaststellen van het Accommodatieplan uit te stellen.
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